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Zelo sem vesel, da sem tukaj v Sloveniji, v Vipavi. Konferenca je bila zelo dobra. 

Všeč mi je bila tudi tema, ki ste jo izbrali.  

Že samo pogovarjanje o izzivih je vedno izziv. Zanimivo se je pogovarjati, ko ne 

mislimo vsi enako, ko se razlikujemo v svojih mnenjih – do določene točke. In tege na 

moremo in ne smemo imenovati konflikt, pač pa dialog. Z izzivi se ne moremo 

soočati drugače kot z dialogom – in ravno to smo počeli v teh dneh kongresa. 

Predavanja so bila kvalitetna, ravno tako diskusije po skupinah, ki so sledile 

predavanjem. Kar se tiče teme, si marsikdo reče, ko jo zagleda: »O, to je pa 

zapleteno, saj nas te teme lahko pripeljejo v krizo.« Toda beseda kriza izvira iz 

grščine in njen pomen je tudi zaznavanje. Menim, da smo poklicani k temu, da 

zaznavamo stvari in dogodke - in to smo počeli v teh dneh. Zaznavati ne pomeni niti 

sprejemati niti zavračati, pač pa opaziti, odkrivati, ozavestiti. In to je zelo v duhu 

razmišljanja papeža Frančiška. 
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